

**Повышение квалификации ППС  
кафедра ПОКС направление ИБ 2025-2026 г.г.**

№	Ф.И.О.	должность	ученая степень	Звание	Общ. стаж работы/ в т.ч. в ВУЗе	Повышение квалификации за последние 5 лет
1.	Салиев Алишер Борубаевич	проф. зав. каф.	д. ф.-м. н.	с.н.с.	48/47	
2.	Макиева Замира Джумакматовна	доц.		доц. КГТУ	43/24	1. Has completed a 180-hour course at Intermediate level of the English for Young Professionals Program 2024. Linqua. Innovative Education Foundation. Март 2024г.- январь 2025г.
3.	Стамкулова Гулдана Кубанычбековна	доц.		доц. КГТУ	42/22	<p>1. GreenKG . Участие в семинаре «Система обеспечения качества» в рамках реализации проекта Erasmus+CBHE GREENKG. 17.02.2025 .</p> <p>2. Приняла участие в Школе прикладного анализа данных 24 марта-10 апреля 2025г.</p> <p>3. «Нейросети и студенческие работы: академическая этика в эпоху ИИ» № 20250424/252. 24.04.2025.</p> <p>4. ОО «Академия Дата-Дайвинг» по дополнительной профессиональной программе «Школа прикладного анализа данных» в объеме 54 часа. Рег.номер 202 ШП-01-28 г.Томск. 700800213963, 10.04.2025.</p> <p>5. Attended the “Comprehensive Training on Cyber Hygiene, Open-Source Intelligence (OSINT) and Social Engineering: Protection of Your Digital Presence” The training was held online from 19<sup>th</sup> November 2025 Given this on 24<sup>th</sup> November 2025</p> <p>6. Team Europe Initiative on Digital Connectivity in Central Asia. Attended the “CISSP Certification Preparation Bootcamp”. The training held online from 10 to 14 November 2025. Given this on 26<sup>th</sup> November 2025.</p>

4.	Ашымова Айзада Жаасынбековна	ст. преп.			12/10,10	<p>1. Кыргызпатент.Успешно освоил программу сетевого трека: «Интеллектуальная собственность-драйвер инновационного развития на пространстве Евразии» в Российской гос. академии интеллектуальной собственности. Москва,2025.</p> <p>2. Has completed a 180-hour course at Intermediate level of the English for Young Professionals Program 2024. Linqua. Innovative Education Foundation. Март 2024г.- январь 2025г.</p> <p>3. Участие в семинаре «База данных состава пищевых продуктов Кыргызской Республики».Бишкек.2025г.</p> <p>4. Service Development Using Generative Ai Modejs Ai Agents &amp; MCP: From Protocols to Implementation. June 11-12 ,2025.</p> <p>5. GLOBAL ICT LEADERSHIP FORUM ‘Modern Ai Technologies: Trends,Tools and Business Applications” June 9,2025</p>
5.	Садралиева Рахат Аскарбековна	ст. преп.			23/11,5	<p>1. GLOBAL ICT LEADERSHIP FORUM ‘Modern AI Technologies Trends, Tools and Business Applications’. June 9,2025 Bishkek,Kyrgyzstan.</p> <p>2. Service Development Using Generative Ai Modejs Ai Agents &amp; MCP: From Protocols to Implementation. June 11-12 ,2025.</p> <p>3. Курс по программе: «Подготовка кадров в области цифровых технологий» «Дерево ШОС».Октябрь,2025г.</p>
6.	Абалиева Айдай Дооталиевна	ст. преп.			20/20	<p>1. Has completed a 180-hour course at Pre- intermediate level of the English for Young Professionals Program 2024. Linqua. Innovative Education Foundation. Март 2024г.-январь 2025г.</p>
7.	Турсунбеков Айбек Аманканович	ст. преп.			9/7	<p>1. Кыргызпатент.Успешно освоил программу сетевого трека: «Интеллектуальная собственность-драйвер инновационного развития на пространстве Евразии» в Российской гос.академии интеллектуальной собственности. Москва,2025.</p>
8.	Корякин Сергей Владимирович	ст. преп.			18/5,11	
9.	Керимкулова Гулсаат Кубатбековна	доц.	к.ф.-м.н		30,6/30,6	